

致 \_\_\_\_\_ 的合法監護人：

適用於未能以合格成績完成網上甄選課程的學生

**香港資優教育學苑 2020/21 提名計劃網上甄選學習課程結果公佈**

根據紀錄，貴子女尚未達到香港資優教育學苑 2020/21 網上甄選學習課程之合格要求。

有意成為學苑學員的資優生必須報讀網上甄選課程，並以合格成績完成該課程，始可提交提名，申請成為學苑學員。由於貴子女未能以合格成績完成以上網上甄選課程，因此，貴子女的提名程序已被中止。

如貴子女未來仍希望加入學苑，他 / 她將須再次報讀網上甄選課程。**請留意！**每位學生於小學期間只可透過學校或自身提名報讀網上甄選課程一次，而中學期間則可報讀網上甄選課程兩次。有關提名計劃的詳情，請瀏覽學苑網站：<https://www.hkage.org.hk/b5/students/student-membership>。

**家長意見調查表**

為了提名計劃更臻完善，學苑誠邀閣下於**2021年4月22日(星期四)**或之前完成一份**家長意見調查表**。請以以下**任何一種**方法遞交。謝謝！

意見表代碼	網上意見表	二維碼	學苑手機應用程式 (請到 Google Play 或 The App Store 下載)
5756	<a href="https://hkage.org.hk/survey/Nom202021">https://hkage.org.hk/survey/Nom202021</a>		前往研究園地 > 調查報告 > 2020/21 小學/中學學校提名/小學/中學學生自身提名家長意見調查表

Dear Legal Guardian of \_\_\_\_\_,

For student(s) who **could NOT** complete the Online Screening Programme with a pass

**HKAGE Nomination Scheme 2020/21**

**Online Screening Programme Result Announcement**


We regret to inform you that your child **has not met the passing requirement** for completion of the **HKAGE Online Learning Programmes for Screening 2020/21**.

Gifted students interested at being members of HKAGE are required to apply and pass the HKAGE Online Learning Programmes for Screening before they can submit their nomination to be student members of HKAGE. Since your child cannot pass the above Online Screening Programme, his/her nomination process has to be halted.

If your child would still like to join the HKAGE in the future, he/she will need to apply for the HKAGE Online Learning Programmes for Screening again. **Attention please!** Each student can only apply for the Online Screening Programme once either via school or self nomination during the primary school study and twice during the secondary school study. For more details on nomination scheme, please visit HKAGE website: <http://www.hkage.org.hk/en/students/student-membership>.

**Parent Feedback Form**

For the enhancement of the nomination scheme, please find below means to give HKAGE your feedback. You are invited to complete the Parent Feedback Form **on or before 22 April 2021 (Thursday)** in one of the following means. Thank you!

Access Code	URL	QR Code	HKAGE Mobile Apps (Download via Google Play or The App Store)
5756	<a href="https://hkage.org.hk/survey/Nom202021">https://hkage.org.hk/survey/Nom202021</a>		Under Research Zone > Survey > 2020/21 Primary/Secondary School Nomination/Self Nomination for Primary/Secondary Students